
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby
Tirsdag, den 3. juni 2008 kl. 19.00

1.
Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 6. maj 2008 blev godkendt. 

2.
Valg af ordstyrer. Verner valgt som ordstyrer.

3.
Orientering fra formanden
Verner roste generalforsamlingen for en god debat og relevante spørgsmål til bestyrelsen. Referat 
fra generalforsamlingen blev omdelt. Niels arbejder videre med indhentning af tilbud på evt. ud-
licitering. Der blev på generalforsamlingen fremlagt forslag om skiltning for cykelstier på Kolt 
Kirkevej. Niels kontakter forslagsstilleren for at få præciseret, hvor problemet er. 

4.
Konstituering af den nyvalgte bestyrelse. Fortsætter uændret.

5. 
Orientering fra kasserer. Ingenting.

6.
Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Ingenting.

7.
Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser)
En beboer har oplevet gener vedr. etablering af parken på Kolt Kirkevej. Niels kontakter Poulerik 
m.h.p. udbedring. En beboer har henvendt sig vedr. et træ ved indkørslen. John ser på sagen. 

8.
Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak
Niels tilser reetablering efter fjernvarmearbejdet på Pilegårdsvej, når det er ved at være tilendebragt.

9.
Orientering fra teknisk udvalg, personale og maskiner. Ingenting.
  
10. 
Orientering fra kommunikation intern
Nyhedsbrev udkommer i uge 26. Niels skriver det og Verner står for opsætning og trykning. 
Efterårets bestyrelsesmøder afholdes på følgende datoer: d. 5/8 områdevandring kl. 18.30, starter 
hos Niels. D. 2/9, 7/10, 4/11 og 2/12 kl. 19.00 på kontoret.

11. Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Ingenting.

12. Orientering fra aktivitetsudvalg
Pernille har været på legepladsgennemgang med konsulent fra Indu, men har endnu ikke fået rap-
porten tilsendt. De bolte der fastgør klatreklodserne er for lange og skal udskiftes eller afkortes. En 
stige på Solvangen er monteret forkert og skal repareres under garantien. Der har været hærværk på 
en gynge, som skal repareres.

13. Orientering fra Bente
Vores sygedagpengeforsikring bliver dyrere, da arbejdsgiverperioden ændres fra 15 til 21 dage.
Post Danmark har søgt om opstilling af to depotkasser på Pilegårdsvej. Verner har fået materialet og 
retter henvendelse til Post Danmark. Peter gennemgår tilsendt materiale vedr. evt. helbredsforsik-
ring af GKH´s ansatte. Østjysk Energi har ikke ressourcer til at rengøre/udskifte gadelygteglassene i 
området. En beboer har henvendt sig vedr. rotte-bekæmpelse. Det skal her indskærpes, at observa-



tion af rotter skal anmeldes til kommunen og de enkelte beboere opfordres til at tage rotte-plagen 
alvorligt. Opfølgningslisten blev gennemgået. 

14. Eventuelt. Ingenting.

Næste bestyrelsesmøde: Tirsdag, d. 5. august kl. 18.30, områdevandring. Alle mødes hos Niels.

Referent:  Bente Jensen
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